
ROMANIA
JUDETUL MEHEDINTI
ORA$UL BAIA DE ARAMA
CONSILIUL LOCAI,

PROCES VER.BAI-

incheiat azi 14 FEBRUARIF.2022,la sediul Consiliului Local al oraqului Baia de Aramd..judefLrl
Mehedinli. unde are loc sedinta extraordinarl a Consiliului Local al oragului Baia de Ararnd. convocati prin
I)ispozilia nr.77 din 10.02.2022, emisf, de prirnarul oraqr-rh-ri Baia de Aramd. domnul J'udorescu Ilie [on, la
care sunt prezenli 15 consilieri din totalul de I 5 consilieri in func{ie. cu unnitoare a ordine de zi:

1 . Adoptarea procesului-verbal al q;edinlei ordinare din data de 3 i .01 .2022;
2. Proiectulde hotdrAre privind alegerea preqedintelLri de sedinld - initiator Tudorescu llie lon - pt'imut':
3. Proiect de hotdrdre privind constituirea unei comisii speciale de analizd gi verificare - ini{iatori:

Alexundt'u Bogclan Oezar, Baloi lorul{ Victor. Buncianu Mirel, Cucu lon. Martinescu (irigore Claucliu -

c:onsilieri locali:
4. ProiectdehotdrdreprivindaprobareabLrgetului oraqului BaiadeAramdpentru anul2022 -ini!iatot'

Ttrc/<tt'<'sc'rt ilic lon - primar;
Sedinta extmordinard se desfbqoard atat prin rr-rijloace electronice, printr-o platfonnd de

videoccrnibrin!d. cat gicu prezentareafizicd a consilierilor looali care nu au asiguratd conexiunea la internet a
ciispozitivelor utilizate sau care doresc parliciparea fizicd. Din cei 15 consilieri locali prczen{i, 10 consilieri
locali participa prin intermediul platformei de videoconferin{d. respectiv domnii Ancr"rla Victor, Alexandru
Bogdan Cezar. Baloi lon! Victor. Berbec Dorel, Ciochina Ilie" Gogarr Ion Petre, Sanislav Florin l-ucian.
$alapa Ion. 'fatomir Valentin. Virzob 'l'oeider. iar 5 consilieri locali parlicipd cu prezenta fizicd^ respecliv
domnii Buncianu Mirel, Co.iocalu Ioan, Cucu Ion" Maftinescu Grigore Claudiu. Virzob Dorin.

Se supune la vot ordineade zi^ aceasta fiirrd aprobati in unanirnitate ( 15 voturi .,pentrLr" ).
Se supune Ia vot procesul verbal al sedinfei ordinare din data de 31 .01.2022. acesta fiind aprobal in

Lrnaniuritate ( 1 5 votLrri .,pentru" ).
Dornnul secretar general aduce la cunostinld C-onsiliului Local laptlrl cd HCt.-u[ nr.66115.11.2021 a

fost ir.raintatii lnstitLrliei PrefbctulLri - Jude{Lrl Mehedinli, cu titlul rnodificat fala de proiectul de hotirAre
aprobat" astfel : f{otdrAre privind declararea echiparnentelor tehnice: SCENA MOBILA DSE 12.5 MX1OMX
8.5M. SISTEM PA WINCS 3M. PODIUM 12110 M ca bunuri de utilitate publicd de interes local at UAT
Baia de Aralnd qi reaclualizu'ea li.\;/ei de int,entcu"iere a acliv-elor.fixe ale orasr.tlui Buia de Arcrmd,.jtrclelul
l,leheclinli.

I)e asemenea. aduce la cr-rnoqtinla c5 IICL-ui nr.69l2().11.2021 a lost irraintat[ Instituliei Prefuctului -
.lr-rdctr-rl 1\4chcdinli. cu con!inr:l ar1. I niodificat astfel: Sc aplob[ rnodi{rcarea coordonatelor terenul af'lat i1.,

clomenir:l pLrblic al orasului Baia de Ararnd, inscris lapozitianr.6T din Anexa nr. 5 - Inventarul bunurilor care
aprtfin domenir-rlui public al oraqulr"ri Baia de Aramd la HG nr.96312002 privind atestarea domeniulLri public
al judefului Mehedin{i. precum gi al rnunicipiilor, oraselor gi con.runelor din judejul Mehedin!i. confbrm
anexei care lace parte integranti din prezenta hotirdre, in sensul cii suprafaya terentrlrti aJbrent Sc. Gen. cu
clasele 

^I-IV ,si.fbsta cantind Baia de Aramd este de t. t 70 mp.
In continuare, domrrul Cucu Ion il propune pe domnul Martinescu Grigore Claudiu s[ indeplineasod

funclia de preEedinte de Eedinld pentru perioada februarie 2022 - aprilie 2022.
Se supune la vot proiectul de hotdrAre privind alegerea preqedintelui de gedinld. acesta liind aprobat in

unanimitate ( 15 votLrri ,,pentru" ).
in continuare, domnul presedinte de sedintd Martinescu Grigore Claudiu prezintdproiectul de hot[r.Are

privind corrstituirea unei comisii speciale de a:ralizd si verificare.
Domnul Sanislav Florin Lucian apreciaz'a cd acestS constituire a comisiei este pulin absurdd. Noi avem

posibilitatea si facem o adresd cdtre contabilitatea spitalului sd explice cum s-alr cheltuit sumele. Nu vacl ce
poate face o astfel de cornisie. Dac[ credeli cd trebuie. eu nu md opun, dar nti vad o oporlunitate in asta.

Domnul manager al Spitalului OrSgenesc Baia de Arami mul{umeste pentru calitatea de invitat.
Mafturisesc faptul cd se coustatd o nonnalitate iri constiuirea acestei cornisii, ins5 si irn fel cle sechestnl asupra
mea prin afirmaliile care au fost fbcute. Nu am nici o problemd s[ md supun unui control institutional.



Precizez ci acum 5 zile a fost finalizat controlul Cu(ii de Conturi care averificat in detaliu activitatea
financiar contabil6 a spitalului irr decursui anilor 2014 - 2021 . Dau citire din nota de constatre pentru a elucida
acest mistcr aparent : asa curr se poate observa, managementul instituliei s-a preocupat in pennanenld, in
special in perioada 2018 - 2021. de a atrage sune de surse de finanlare pentru amenajarea infrastructurii,
precum si petrtru doatare, achizilionarea de echipamente qi aparaturd medicala, lucr5.ri, dotdri ce sunt menite a
realiza sarcinile ce sunt prevdzute in planul de conf,omare, si totodata de a creEte calitatea actului medical in
folosul comunitdtii Ei nu numai. De asemenea, aduc la cuno;tin![ o[ sunt cel mai longeviv manager din
perioada analizatd,.

Domnul Sanislav Florin [.ucian afirmd cdtrebr"rie irrtreba{i initiatorii despre ce probleme au cu privire la
activitatea spitalului. Sd explice punctual problernele oare deranjeazd.

Domnul Maftinescu Grigore Claudiu intreabd dacd deran jeazd constituirea unei comisii.
Domnul Cucu Ion spune, cu toatd stimd, dar de 1 an jumirtate am alocat bani sd cumpdrali r-riste rernorci.

iar la ora actuald se car[ mAncarea cu traista.
Domnul manager spune cd sunteli intr-o eroare foarte grav[. Ca ordonator principal de credite ali alocat

sume pentru un fond de investilii pe care doctorul Puci nu pr-rtea sa-[ n-rodifioe. Fac precizare cd" remorcile de
care disctttdm. precum si autoturismul. au fost achizilionate din fondurile proprii ale spitalului. Ordor-ratorul
principal de credite a fbcut viramentul pentru suma de 537, 345 mii lei pentru investi{ii, care nu pot fi
rnodificate decat de catre Consiliul Local. Deci, orice tel de modificare legislativd, ar trebui aprobatS de cdtr-e
dutnneavoastrd. Cei 537 mii ii explic pdn[ la ultimul leu, noi nu am modificat lista de investiiii. CAncl am
venit manager la Spital nu exista nici mdcar cdru(6.

Domnul Alexandru Bogdan Cezar spune c[ domnul manager a incepLrt sE ne ia peste picior" iar mie nu
mi se pare normal5 abordarea, ir-r contexlul in care membrii consiliului tot timpul au fost pro spital.

Dotrnul manager afirmd cd menibrii consiliului local au lost tot timpr,rl un pafiener in timpul ecualiei de
lucru. clar aciditatea verbalS pe care o manifest rezultd din faptLrl ci sunt deranjat de unele articole. absolute
nejr-rstificate. Din pltt-lctul meu de vedere era oporlun sa-rni solicitali astfbl de documepte fie verbal" fie
instituliorral si ele eralr puse la dispozilie. Eu nu sunt deranjat de constinirea cornisiei, care cste perfect legali
si r-nd supun controlului. Nu am o problemd s6jLrstific.

Dornnr:l Cucu lon spune cd este deranjat de faptul cd incd se card mAncarea cu gdlelile. in contextul in
care doanrna Buncianu Daniela a afirmat c6 se rezolvd acestd problernd.

Dot.nnul ISdloi Ionu! Victor solioitd Idmuriri cu privire la contractul
deoatece au fost discutii. totodald intrebAnd cje ce la secliile de ginecologie
peste gresia si laianla nou montat6. De asemenea solicit lamurii cu privire la
lrontat oxigenr-rl.

de prestiri servicii la oxigen.
si chirr-rrgie a fost pr-rs linoleum
sitLra{ia cl[dirilor in care a fbst

Domnul manager acJuce la cLrnostinl6 cd este eronatd infbrrnatia cd a fbst ntontat tarchet peste gresia Eifzrianta din secliile de ginecologie ;i cl-rirurgie. Este vorba cle cel mult I metru p6trat, trecui in pianul de
cotllbtttttrt'u, 1i care a lost revizuit qi neacoperit niciociatd cu tarchet. Cu privire la punerea in hrnctiu.e agrupului sanitar, nu nuntai DSP-ul. dar mai ales referateie care u,-, pu*.nit din sectia ginecologie au lbcut
posibila ntontarea acestui metru de faiantd ca grupul sanitar sd devind conlbrm. in momentul cAnd am venit cu
tarchetul am cerut avizvl DSP-ului pentru a putea s[ pdstrez acel metru de faian]d intact. Tarchetul se refer[ la
efectuarca Lrnghiului goncav intte podea-si perete pentru nestalionarea elernentelor de tip bacterian. Am
oblir-rut avizttl DSP-ului, iar inetrul de faiantd nu a fost acoperit. Cu privire la intrebaiea doi, aduc la
cunoqtinld cd este apanajul diregintelui de qantier. Toate lucrlrile de reparalii gi rneltenfi au fost efectuate decdtre angajalii nostri.Sigur cd au rdmas gi Iucruri nefinalizate, insd asta s-a datorat qi din cauza pacie,lilor
covid care au fost internali si pentru respectarea tirnpului de instalare.Ren-rorcile sunt inmatriculate. urn^teazd
recarosarea, insd aceasta necesitd timp, deoarece trebuie urmate procedurile legale. VI rog sd faceti o seleclie
a inlbrmatiilor care vb parvin.

Dorrrnul Martincscu (irigorc Claucliu irrtreabf, clacr v-aLi gandit ca aceil.sla comisie poate sa adncx un
plus spitalului.

Domnul manager afirmd ci aceastd comisei poate aduce un plus, insd cred cd tipul de relalie ar fi putut
avea cel pr"r!in teoretic de suferit. Vd doresc sd constituiti aceastd comisie gi eu voi pune totul la jispozilie. Eu
arn mobilizat oamenii la muncd si acest fapt cred ci deranjeaz[.

incontiuuare,domnul manager, prezintdsituatialisiei cleinvestitii lanivelul anului 2o2l.Spers6avem
in continuare o rela{ie bund, qi sd lacem lucruri constructive impreuni.



Domnul Baloi Ionu! Victor solicitd ca domnul manager si explice de ce au lost montate prizele duble.
av6nd in vedere ci in acea sectie sunt doar 1 5 paturi.

Domnul manger spune cd pentru a monta o singur[ priz[ nu se putea respecta fluxul de oxigen pentru a
asigura acei 70-80 de bari. Judeleanul nu putea sd md lase lbrd sd am o alternativd. Puteam sd mont[m o

singurd prizddacd montam qi acel stocator de oxigen. Oxigenul medicinal nu poate fi eliberat de asemenea

factur6. Astfel, am putut sd oblinem fluxr"rl de oxiger, necesar tratarii bolnavilor covid. Nu mi-am permis sd.

semnez un contract de comodat pentru suma de 150 mii 1ei pentru acest stocator de oxigen Ei de asta am mers
pe aceastd variant[. Instala{ia de oxigen a spitalului nu a lost pusd in func{iune de acum 20 de ani.

Domnul manager afirmd cd indiferent de rezr,rltatul votuli"ri va prezenta orice document. desigur in urma
unei solicitf,ri.

Se supune lavot proiectul de hotdrdre privind constituirea unei comisii speciale deanalizd, si verificare.
acesta fiind respins cu 3 voturi ,,pentru rcspingere" (Bcrbec Dorel, Sanislav Florin Lucian, $alapa lon)" 5

..ab1ineri" (Ancula Victor. Ciochind Ilie. Cogan Ion Petre, Virzob Dorin, Virzob Toader) si 6 ."in,potriva
respingerii" (Alexandru Bogdan Cezar, Baloi lorru! Victor, Buncianu Mirel, Cucu lon, CiochinS. Ilie,
Marlinescu Grigore Claudiu).

Domnul 'fatomir Valentin precizeazd cI nu pafticipd la vot. motivat de aspectul cd face parte din
corsilir"rl de adr.r-rinistratie al Spitalului Ordqenesc Baia de Arami.

in continuare. domnul presedinte cle sedin!6 prezint[ proiectul de hotdrdre privind aptobarea bugetuluri
oraqului Baia de Aram[ pentru anul2022.

Dornnul contabil Cioatd Nicolae precir,eut-d. c[ dacd sunt obiecfiuni asupra proiectr-rl din partea
consilierilor. vd" stau la dispozilie.

Dorrnul Alexandru Bogdan Cezar afirm[ cd am discutat anterior si vizavi de votarea ur-rui buget
consider cd trebuia discutat de to{i consilieri rapoftat la problemele din comunitatea noa.strd. A}i venit cu Lu'}

bugct pe care noi trebuie sa-[ votdrn pugi in fala faptului irnplinit I]ri niciun fel de discu]ie prealabild. Eu cred
ci r,rr-r buget se construieste porr-rind de Ia edr-rcalie. sanitate Ei termindnd cu problernele primordiale ale
cethlenilor din cornunitatea pe care noi o plstorim. AEdar. propun o arndnare a acestei aprobdrii br"rgetare pdnf,
cand fiecate consilier dintre noi va veni cu problenrele prinlordiare si s5 vederrr unde putem interveni pe
buget. Deci. er: nu sur-tt de acord cu votarea bugetLrlui local intr-o Sedintiextraordinard pe repede inainte.

Dotrt-tul Sanislav F-lorin Lucian afirn-ri cd surrter-r-r i-rn pic pe repede inairrte Ei iardsi aprob6rri un br:get pe
un an de ziie intr-o Eedinla extmordinard, ir-r grab6. Noi ar trebui sa ne ddm seama, fala de cetilenii pe care ii
reprezentint. asupra imporlan{ei acestui proiect. Eu am intrebdri acum pentru domnul contabil p6na la 12
noapte. [a care domnul corrtabil. pa(ial o sd poatd sd rdspund[ qi partial nu. Ca s[ nu facem chestia asta. solicit
amnarea proiectulLri ca sd pot sd merg personal la domnr"rl contabil Ei sd inli puni la dispozilie documerrte.
Dacd nu sunteti de acord cu acestS amAnare. dornnule preEedinte, vd rog sa-rni faceli legltura cu domnul
contabil sX inceapd sirr-rl de intrebiri. Apar cheltr-rile la bunuri Ei servicii de 1 milion de euro, vreau sd stiu la
fiecare capitol pe ce se cheltuiesc. intr-o prirnarie in carc avern cheltLricli de personal mai mari ca la investilii
nu este in reguld. -frebuie sd;tiu ce inseamnd bunuri si seruiciu. Nu votez un buget asa prezentat. Arn solicitat
anul trecut domnului contabil anumite olarificd, iar dAnsul nu a in{eles ce cer. Acum vreau sd inteleg si eu
acest proiect.

Domnul J'atomir Vaientin spllne cd bugetul este o construc{ie, o filozofie" obiectivele sunt
interdependente si astfel vreau sd Etiu parerea domnului primar cu privire la amdnare. N, at modifica
proiectul de buget, deoarece ordonatorul principal de credite iEi asumd construclia bugetard, dar dac[
contitruam a$ avea un dialog cu domnul contabil asupra unor elemente formale.

Donlnul Sanislav Florin Lucian spune c5 bugetul local se abrobd de cltre Consiliull-ocal Ei ar trebui si
reprezinte proiecte carc duc la imbunatSlirea nivelului de trai al cet[lenilor care este un subiect foarle sepsibil.
Ar trehtti sI privim toate luc'.rurile acestea cu maximd seriozitate pentru cd bugetul reprezintd viziunca
primarului, dar e p1f,tit5" de locr-ritorii ora;ului. Eu nu spun ca primarul are o viziune greqit6, dar se poate omite
ceva, si noi de asta suntem l6ngS. el, sa-l ajutdm sd construiasci un buget care si ducd la bunastarea
locuitorilor oraqului.

Domnul 'fatomir Valentin afirmd c[ a observat cd butul este eohilibrat, in sensul cd s-a folosit
excedentul. Am observat echilibrul pe semestre. Sursele de finanalare md gAndesc cd sunt indicate si
confinnate pe line de ANAF.



Domnul contabil spune cf, mai pulin cheltuielile materiale la inv6!6mdnt pentru care nu au fost primite

sumele.
Domnul Tatomir Valentin spune ca a obselat acest aspect qi urrna aceasti intrabare.

Domnul Sanislav Florin Lucian spune cd ave{i o adresd de la Colegiu prin care se solicitd sumc de

bani. de ce nu ali prezentat-o in material, la care domnul contabil spune cd nu a fost prezentatl rapoflat la
{bptul cd rru a fost prezentat nici bugetul liceuh-ri la cheltuieli materiale. Am ldsat 20 rnii lei pentru naveta

liceului, iar bugetul il vom prezenta dupi ce vin sumele.

Domnul Tatomir Valentin intreabd dacd cheltuielile cu personalul au fost propune in baza

organigramei aprobate cle cltre consiliul local, la care domnul contabil afirmd cd da. Lista de investili are in

vcclere investiliile in continuare, ele sunt finan{ate integral sau sunt qi propr-rneri de casare. la care domnurl

contabil spllne c[ prirnele trei sunt cll surse de finanlare , iar punere a in func]iune va trebui sE fie anul acesta.

Dolrnul J'atomir Valentin intreabd dacd fluxut de numerar e cornpatibilcu constrncfia br,rgetr-rlr-ri.

Domnul contabil spLlne c[ bugetul s-a construit pe veniturile incasate in anul precedent, am ]inut cout si

de excedentr-rl bugetar qi parlea de cheltuieli ne-am raportat la cheltuielile din anul precedent qi am incercat si
apticipez cheltuielile materiaie privind consumul de energie electricd, unde am inleles c[ s-a triplat.

Domnr,rl Tatomir Valentin spune ci bugetul este construit corect, dar pentru a intelege, cred cd este

rinclul dorlnului primar s5" ne explice care a fost filozofla care a stat la baza construclie qi care sunt tendinlcle,

obiectivele pe care le urn-rdreqte.

DomnuI primar afirm6 cd bugetul este sdrdcicios, insd sperdm si prirnim sume la rectificirile bugetare.

M-arn bazatdoar pe ce anl primit Ei pe excedentul bugetar. De asta lista de investi este serdcu![. Noi voian-r qi

altccva. AvAnd bani foarle pulini, m-am axal pe terenul sintetic pentru atragerea tinerctul la activitdlile
sportive, rnici lucrdri de intrelinere, zidul de proteclie de la Negoeqti care este opftutt gi obligatoriu in
contextul proiectului aflat in irnplementare. Am gandit qi reabilitarea FAntAnei de la Paralela 45 deoarece este

{bar1e deterioarath" insd cred cd de la acestd reabilitare putem sd dimirruam sumele alocate, deoarece o sd

executam lr:crarile cu aparatul nostru qi si alocfun pentn-r achizilionarea centmle tennice la qcoala Mirdsesti.
Prin Prograrrr-rl Nalional de Rezilienld incercdm sd atragelll cat mai multe fonduri si vreau sd modernizdt-n

sediul care se af'ld in dornerriul privat al LrnitAtii. Dorim asfaltarea la parcatea de la blocul de ldng[ Casa de

CultLr16. [)c aserncr-rea. vrerr sd reabilitam Parcr:l ciin lala Poqtei. tot cLr apratul nostru. Incercim sd readucetr
in prin plan istoria oraqr-rlui prin reabilitarca aleei de acces sus 1a spital. respectiv aleea pietonali cr-r o vechirre
istoric6. lncercirn sd punem in func{iune apala Mdrageqti qi actualizarea Planului Urbarristic General.

Domnul Sanislav Florin Lucian afinnh ci reabilitarea scdrilor nu este un lucru rau. insd ne grdbim cu
aprobarea bugetLrlui. iar noi avem probleme mi:lt mai rnari. Ne ploua in sala de sport, in Ecoli, cl[diri c]e

patrimor-rir-r care ne pica in cap. Aqadar'. eu cred cd ne grdbim si nu punem pe tapet toate necesitdlile.
Don-rnul Alexandru Bogdan Cezar spune cE. nu contest[ munca domnului contabil in construclia

bugetului, ir-rsdtrebuie vdzute necesitdtile comunit5lii. Cu privire la inflastructura suntem praf qi nu am vaz,ut
nici r-u-r bau pentru nivelarea drumurilor.

Domrrul Co.jocarr"r Ioan afirmi cd dacd facem o Iistd de priorit5li ne-ar trebr-ri trei, paftu bugete. Pe ba'za
refbretelor noastre ne-ar trebui numai nou, Colegir"rlui, 8 miliarde lei vechi. Eu sunt congtient ci nu avem de
unde. dar pentru noi este o realizare sd reuEim si schimb[ centrala termicd de la MdrdEeEti. Da, ploud gi in sala
de sport^ dar ce putem face dacd acesta este bugetul.

Domnul Alexandru Bogdan Cezar spune ci nu trebuie s[ reabilitdm tot acum, ins[ de asta afinnam cd
trebuie un refereat de necesitate cu prioritSli.

Domnul Cojocaru Ion spune cd referatr-rl a fost depus, ins[ ce putem face.
Domnul Sanislav florin Lucian solicitd lirnr"rriri cu privire la achizilionarea aparatului GPS.
Domnul primar afirmd cd acel GPS este obligatoriu pentru funclionarul pe care l-am angajat la

registrul agricol pentnr misurarea tuturor terenurilor din domeniul public qi pentrLr a intocmi docr-rmentalia
necesard cafiografierii titlurilor de proprietate.

Domnul Sanisiav Florin Lucian afirmd cd ar trebui sd ar[t5m r"rn pic de responsabilitate, chiar dac5. sunt
bani pu{ini. Ce inseamn[ bunuri si serrriciu in cuantum de 3.9i3.000 lei.

Dornnul contabil aflrmd cd bugetul s-a fundamentat pe veniturile incasate anul trecut, iar la cheltuieli.
ca sd asigur secliunea de funclionare, m-am rapofiat la ce s-a cheltuit anul trecut.



Domnul Sanislav Florin Lucian spune cd anul trecut s-au cheltuit banii pe prostii. S-au ldcut investitii
care nu au adus nici un venit oraEului, gen camerd de vAndtoare. Am vdzut utilaje la pietruiri, iar Consiliul
Local nu cunoagte cdt au costat aceste lucr[rii. Vreau detaliat tot.

Domnul Tatomir Valentin afirmd cd sunt peste o mie de pozilii de explicat, iar in acest sens trebuie

alocat mult timp.
Domnul primar spune c6 sunt o grdmadd de mententanle, programe, energie electricd, etc. Puteli veni qi

vedeli cum se cheltuie banii.
Domnul Gogan Ion Petre intreabd" reprezentali de la PSD, dacl au propuneri pentru lista de investilii.
Domnul Sanislav Florin Lucian afirmd caare irrtrebdri ia care vreau r[spunsuri. Ca sd fbc o propunere

de investilii trebuie sd am sursa de finanfare. De asta vreau sd stiu ce insearnnd bunuri Ei servicii.
Nu putem oare sd amAn5m gedin[a, sd ne punem toli la nrasd s[ analizdn aceste cheltr-rieli, cu bune, cu

rele. qi din aceste chcltuieli cu bunuri qi servicii putem aloca 50 de rnii pentru rcpara!ia unui acoperis, sau altc
investili ca si echilibrdrn.

Domnul contabil spune cd nirneni nu a venit cu propuneri pentru buget. Sunt cheltuieli cu energia.
contracte in derulare, programe etc.

Domnul 'l'atornir Valentin apreciazd ci nu se pot reloca bani de la bunuri qi serviciu care sd se reflecte
irr lista de investilii.

Domnul preqedinte de Eedin![ slrpune la vot proiectui de hot[rAre privind aprobarea bugetului local al
ora;ului Baia de Aram5. pentru anul2022, cu urmdtorul amendament: se diminueazd cheltuilelile din lista de
investilii de la pozilia Reabilitare FAntind Paralela 45 cu suma de 50 mii Iei si se alocS pentru achizilionarea
unei centrale termice la $coala GeneralS Mdrdge;ti.

Domnr:l prin,ar afirmd cd este de acord cu amendarnentul fonnulat.
In urma votului. proiectul de hotdrAre este aprobat cu l? voturi ,,petrtrll".2 voturi .,irr-rpotrivl"

(Alexandru Bogdan (lezar. Sanislav Florin [-uciarr) Ei 1 ."ab1inere" (Berbec Dorel).
DolnnLtl Sanislav Florin l-ucian isi motiveazd votul iurpotriv:i prin prisma cd nu s-a rdspuns la

intrebdrile legate de capitolele bugetare qi din cauza faptuh-ri cd bLrgetul a fost inaintat intr-o Eedinla
extrotdinard. astfbl nu s-a alocat tin,pr-rl necesar dooumentdrii in prealabil asr-rpm modului irr care vor fi
cheltuili banii publici ai orasulr"ri Baia de Aramd.

Drept pentru cate am incheiat prezentul ptoces - verbal.

Presedinte de qedintl,
Martinescu Grigore Cla eldiu

.-.
. .,, )"

Secretar General.
Curelea Victor Sabin


